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      Аннотация

    
        
          Работа  посвящена  разработке  современной  технологии  переработки отходов  кабельной  промышленности, с  целью  получения  материала, пригодного для вторичного использования. В  данной  работе  были  рассмотрены  проблемы  переработки  отходов кабельной  промышленности  и  совершенствование  технологий  к  их переработке. Задачи, которые решались в ходе исследования:1.Поиск  и  изучение  актуальных  данных  об  объемах накопленных   и   вновь   образующихся   отходов   кабельной промышленности на территории РФ.2.Изучение  типов  производимых  проводов  и  кабельных изделий и их особенности.3.Изучение  применяемых  в  настоящее  время  способов переработки  отходов  кабельного  производства  и  отработавших  срок проложенных кабелей. 4.Выбор  и  исследование  принципиально  иной    технологии переработки  кабельных  изделий  путем  искусственного  охлаждения кабеля. Полученные  в  ходе  проведения  опытов  результаты  позволили проанализировать  особенности  исследуемой  технологии  и  предложить рекомендации по ее усовершенствованию.
        

        
          The work is devoted to the development of modern technology for recycling cable industry waste in order to obtain material suitable for recycling. In  this  paper,  the  problems  of  processing  waste  from  the  cable  industry  and the improvement of technologies for their processing were considered. Tasks that were solved during the study: 1.  Search  and  study  of up-to-date  data  on  the  volumes  of  accumulated  and newly  generated  wastes  of  the  cable  industry  on  the  territory  of  the  Russian  Fed-eration. 2.  Study  of  the  types  of  produced  wires  and  cable  products  and  their  fea-tures. 3. Study of the currently used methods of processing cable production waste andspent cables. 4.  Selection  and  study  of  a  fundamentally  different  technology  for  pro-cessing cable products by artificial cooling of the cable. The  results  obtained  in  the  course  of  the  experiments  made  it  possible  to analyze  the  features  of  the  technology  under  study  and  propose  recommendations for its improvement.
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